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Protokół Nr 4/2024 

z posiedzenia Komisji do Spraw Rodziny, Młodzieży i Kultury Fizycznej  

Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 18 września 2024r. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczył Krzysztof Grabski - Przewodniczący Komisji. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z posiedzeń komisji. 

Ad. pkt. 1. 

Krzysztof Grabski - Przewodniczący Komisji – otworzył posiedzenie Komisji i powitał 

wszystkich obecnych. Na podstawie listy obecności stwierdził, iż Komisja posiada 

wymagane kworum.  

 Przewodniczący komisji poinformował, że Komisje Rady Miejskiej w Opocznie 

są transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ad. pkt. 2.  

 Przyjęcie porządku posiedzenia.  

 Przewodniczący zapytał, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku 

posiedzenia (załącznik nr 1 do protokołu).  

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z sierpnia br.   

4. Dowóz dzieci i młodzieży do szkół. 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

Komisja przyjęła proponowany porządek posiedzenia bez zmian. 

Ad. pkt. 3.  

 Przyjęcie protokołu z czerwca br. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że protokół Komisji do Spraw Rodziny, 

Młodzieży i Kultury Fizycznej Rady Miejskiej w Opocznie Nr 3/2024 z dnia 21 sierpnia 
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2024r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym 

Statutem Gminy jak również został zamieszczony w informatorze programu e - sesja. 

Przewodniczący zapytał, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu Nr 3/2024 z 

dnia 21 sierpnia 2024r.  

 Wobec braku uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół w wersji 

przedłożonej z dnia 21 sierpnia 2024r. 

 

 Komisja głosami: za – 4, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół  z posiedzenia              

Nr 3/2024  z dnia 21 sierpnia 2024r. 

Ad. pkt. 4. 

 Dowóz dzieci i młodzieży do szkół.  

Robert Grzesiński – Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunikacyjnego Sp. z o.o. – 

przedstawił informację dotyczącą sposobu dowozu uczniów do szkół gminnych 

autobusami MPK Sp. z o.o. w Opocznie. Informacja stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu.  

Marek Ziębicki – Dyrektor Wydz. Edukacji – przedstawił informację, która stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrali: Prezes MPK Sp. z o.o. Robert Grzesiński, Dyrektor Wydz. 

Edukacji Marek Ziębicki, radny Dariusz Kołodziejczyk, radny Krzysztof Grabski, radny 

Tomasz Kopera, radny Tomasz Łuczkowski. 

 Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

Ad. pkt. 5. 

Zapytania i wolne wnioski.  

Radny Tomasz Łuczkowski: prosi o zwrócenie uwagi na przegląd wszelkich urządzeń 

do odprowadzania wody oraz wykaszanie i czyszczenie rowów, w związku z trwającą 

obecnie sytuacją powodziową w Polsce.  

Radny Tomasz Kopera : 

- wspomniał, iż około miesiąca temu zwrócił się do MDK o udostępnienie informacji 

publicznej dot. przedstawienia umowy z kancelarią prawną. Wcześniej (około 2 msc. 

temu) ten sam wniosek złożył do p. Burmistrza Opoczna. Do obecnej chwili informacji 

takiej nie otrzymał; 



3 

 

- prosi o informację odnośnie funkcjonowania Stadionu Ceramiki Opoczno oraz jak 

zakończyło się postępowanie przetargowe;  

- prosi o informację nt. finansowania przez ZGM i PGK klubu MKS Ceramika 

TERMOton   w Opocznie w latach 2021 – 2024, jakie kwoty przekazywane były na 

funkcjonowanie klubu  i czy nadal funkcjonuje ta sytuacja; 

- prosi o informację nt. zasad udostępniania klubom i stowarzyszeniom (podmiotom 

zewnętrznym) Stadionu, który jest własnością Gminy, czy jest to odpłatne i czy Gmina 

z tego tytułu otrzymywała środki finansowe w ciągu ostatnich 4 lat; 

- prosi o informację, czy Prezesi Spółek PGK, MPK i ZGM oraz członkowie zarządu 

posiadali bądź posiadają zwrot kosztów przejazdu w podróży służbowej (tzw. 

kilometrówka) z tytułu używania prywatnego samochodu, jaka była/jest to kwota z 

podziałem na miesiące, jaka dopłata za 1 km przebiegu pojazdu, jakie środki były 

wydatkowane na ten cel (informacja za ostatnie 5 lat);  

Radny Jakub Biernacki: 

- prosi o informację nt. kwot przekazywanych w latach 2014 – 2024 przez ZGM i PGK 

na klub MKS Ceramika TERMOton w Opocznie oraz jak finansowanie klubu wpływało 

na wyniki sportowe;  

- prosi p. Burmistrza o kontrolę drożności sieci wodociągowych w związku z trwającymi 

powodziami w Polsce.  

Radny Krzysztof Grabski – prosi o sprawdzenie w całej Gminie przepustów 

znajdujących się przy drogach, które w większości są nieczynne bądź zapchane.   

W dyskusji głos zabrali: radny Tomasz Łuczkowski, radny Krzysztof Grabski, Prezes 

MPK Sp. z o.o. Robert Grzesiński, radny Tomasz Kopera, Sekretarz Miasta Janusz 

Klimek, radny Jakub Biernacki.  

Ad. pkt. 6. 

Zamknięcie posiedzenia.  

Godzina rozpoczęcia komisji 14.00, godzina zakończenia komisji 15.00. 
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Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy 

Opoczno.   

 

         Przewodniczący Komisji  

 

                                                                                          Krzysztof Grabski 

 

Protokołowała:  

Katarzyna Zaroda – Olkowska  

Pomoc administracyjna w Biurze Rady Miejskiej 


